
Gemeentebestuur Hellendoorn - Betr.: Re: leader  kinderboerderij 

Beste mensen,

Ik merk dat er nu via de mail al een hele discussie dreigt los te barsten over het Leadervoorstel dat vanavond 

op de raadsagenda staat. Misschien is het goed om even wat helderheid te scheppen over waarom dit op de 

agenda van de raadsvergadering vanavond staat. Ik zal de voorzitter vragen voorafgaand aan dit 

agendapunt het proces nog even toe te lichten aangezien ik merk dat er vragen over zijn.

Zoals al sinds jaar en dag doen we als gemeente mee in het Leader-programma. Leader beoordeelt de 

voorstellen, de gemeente co-financiert waarbij gemeentelijk geld verviervoudigd of vervijfvoudigd wordt. Dat 

is de reden dat wij gretig hebben meegedaan aan deze regeling en nog steeds doen.

De voorziene co-financiering vanuit de gemeente wil het college putten uit de pot "co-financiering" van 2 

ton die de raad afgelopen december heeft ingesteld. Maar omdat de spelregels voor dat budget in de 

reserve nog niet zijn bepaald, moeten we nu via een los voorstel het geld vrijmaken voor co-financiering 

Leader. Ik vind het vervelend dat dit een last-minute verhaal is geworden zoals Henk Daggert ook op wijst. 

De Leader-deadlines (die stellen wij zelf niet want het is geen gemeentelijke subsidieregeling) in combinatie 

met dat we hier intern te laat begonnen zijn aan het ordentelijk regelen van de dekking, veroorzaken deze 

haast.

Het college heeft daarom vorige week dinsdag besloten dit punt wel in te brengen in de raadsvergadering 

van vanavond. Argumentatie hiervoor is dat wij Leaderprojecten niet nodeloos in gevaar willen brengen door 

ongedekte co-financiering af te geven. Daarnaast merk ik dat de discussie in de wandelgangen nogal eens 

zwaarder wordt opgepakt dan het college in het raadsvoorstel beoogt. Het onder voorwaarden(!) 

beschikbaar stellen van co-financiering geeft geen enkel oordeel over de projecten inhoudelijk. Die toetsing 

doet Leader, en voor wat betreft de kinderboerderij, waar Henk Daggert het in zijn mail specifiek over heeft: 

de inhoudelijke discussie over de kinderboerderij is voorzien in de commissievergadering en 

raadsvergadering waar de bestemmingsplanwijziging geagendeerd is. Zoals het er nu op lijkt: dat is de raad 

van 11 juli. De Leader-subsidie wordt niet verstrekt als de plannen niet gerealiseerd worden. Als er dus geen 

bestemmingsplanwijziging komt omdat de raad hier geen medewerking aan wil verlenen, vervalt de 

Leaderfinanciering en dus ook de gemeentelijke bijdrage. Ook in het college is duidelijk uitgesproken dat 

onze bereidheid om de drie Leaderprojecten te co-financieren niets zegt over het oordeel van het college 

over de beoordeling van de zienswijzen mbt het bestemmingsplan. Ook bij de Pas speelt nog een gevoelige 

discussie over parkeerplaatsen op de Enk, maar ook die staat los van de bereidheid tot Leader-financiering. 

Dit onderscheid is belangrijk, omdat dit raadsvoorstel dus niks zegt over de plannen inhoudelijk. We houden 

onze handen vrij om te vinden wat we willen vinden. 

Andersom werkt het wel zo dat als we niet bereid zijn Leader mee te financieren, dat Leader-financiering 

voor de drie projecten dan vervallen. Voor Schuilenburg en de Kinderboerderij ligt die deadline op 5 mei met 

nog een hersteltermijn van 2 weken waarop dit geregeld moet zijn. De raadsvergadering is 30 mei, dus dat 

gaan we niet halen. Dat is de reden dat het college dit punt wel op de raadsagenda zet voor vanavond. 

Met vriendelijke groet,

Van: Thomas Walder

Aan: ZRaadslid-HDaggert;  ZRaadslid-WMuller

Datum: 18-4-2017 13:27

Onderwerp: Betr.: Re: leader  kinderboerderij

CC: Anja van den Dolder-Soeten;  Anneke Raven;  Hetty Bos;  Jelle Beintema; ...
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Thomas Walder

>>> muller <janvangalen@csnet.nl> 18-4-2017 12:48 >>>

On Tue, 18 Apr 2017 12:33:05 +0200, henk daggert wrote:

> Goedemiddag collega raadsleden.

>

> Afgelopen weekend heeft een aantal van jullie gereageerd op mijn

> voorstel om vanavond nog geen beslissing te nemen op de subsidiering

> middels cofinanciering leader van de kinderboerderij.

>

> Na een rustpauze in het paasweekend heb ik vanmorgen telefonisch

> uitvoerig gesproken met Thomas Walder . Heb hierin ook zijn mail van

> afgelopen zondag betrokken.

>

> Heb hem gevraagd het voorstel kinderboerderij nu niet te agenderen. 

> Er

> zit ook geen tijdsdruk op. Hij zou dat meenemen in het 

> collegeoverleg.

>

> Ik heb nog geen reactie van Thomas. Ik verwacht die in de loop van de

> middag.

>

> Mocht het college dat niet willen zullen wij (D66) met een amendement

> komen om het raadsvoorstel aan te passen. Dat is pas einde middag

> klaar. ik hoop dan op jullie steun.

>

> Het is allemaal erg kort dag maar daar is weinig aan te doen. Het 

> feit

> dat we nu om 1 minuut voor twaalf ( anders brengen we een van de

> leader projecten blijkbaar in gevaar) overhaast moeten beslissen ligt

> niet aan de leden van de raad.

>

> Groet,

>

> Henk Daggert

Hallo Henk

wij als VVD zouden een amendement om de Kinderboerderij geen subsidie 

te verlenen zeker

ondersteunen en mede willen indienen.

vr gr

Winnie Müller
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